
Sammanfattning av Informationsmötet med våra IT-samordnare på distriktsnivå den 11-12 

augusti 2018 i Rosersberg 

Deltagare 

• Annika Ahlqvist, IT-samordnare på rådsnivå 

• Elisabeth von Friesendorff, webmaster på rådsnivå 

• Kajsa Rentzhog, IT-samordnare distrikt 232 

• Raija Leijon, vik IT-samordnare distrikt 233 

• Lilian Walter Jallow, TT-samordnare distrikt 235 

• Helena Reiner, IT-samordnare distrikt 235 

• Margareta Westesson, IT-samordnare distrikt 236 

• Berit Nilsson, IT-samordnare distrikt 238 

• Birgitta Gabrielsson, IT-samordnare distrikt 240 

• Susanne Lindholm, IT-samordnare distrikt 241 

Saknades pga sjukdom eller förhinder 

• Christina Sundqvist, IT-samordnare distrikt 234 

• Lena Blom, matrikelredaktör på rådsnivå 

 

Kommer här att försöka skriva ner de punkter som vi diskuterade speciellt och som togs upp under 

träffen. 

Telefonnummer 

I och med att vi skulle ta ut uppgifter till den tryckta matrikeln insåg vi att vi inte kunde få ut en lista 

med telefon- och mobilnummer snyggt. Lena Blom fick sitta och manuellt rätta upp våra 

medlemmars telefonnummer i filen som skulle gå till tryckeriet. Vi kontaktade då 100 procent Media 

AB och kom övers om att våra nummer i fortsättningen skulle formateras med bindestreck mellan 

riktnummer och abonnentnummer både avseende fast telefon och mobil telefon. Förutsättningen för 

detta är dock att vi när ett nummer skrivs in fyller i rutorna för Riktnummer och Abonnentnummer 

var för sig. Då lägger systemet automatisk in bindestreck mellan rikt- och ab nummer och lägger 

dessutom in mellanrum mellan siffrorna så att de ska gå lättare att läsa. Exempel: xxx-xxx xx xx. 

Annika ber alla IT-adm på distriktsnivå att rätta upp medlemmarnas nummer på sina klubbar innan 

maj månad 2019. 

Medlemsregistret 

• Nytt Möte – vi vill ha samma möjlighet som under Ny Sida att påverka typsnitt mm 

 
• Mailfunktionen på distriktsnivå borde det gå att välja till vilken klubb man vill skicka mail. 

Idag val Alla medlemmar men borde finns möjlighet att där välja Alla klubbar eller möjlighet 

att välja till vilka men vill skicka mail.   



 
 

• Rapportdelen under Distriktsnivå för mager, borde finnas bättre möjligheter för uppföljande 

statistik på samma sätt som finns på Rådets rapportsida.  Annika tar kontakt med 100 

procent om vad det skulle kosta att få vissa av rapporterna även på distriktsnivå, t ex 

rapporten Medlemsutveckling. 

• Sorteringsordning Dokumentmappar. 

När vi skapar Mappar för t ex Månadsbrev årsvis vill vi ändra ordningen så att aktuellast 

kommer överst och sedan fallande ordning. Annika kontaktar 100 procent. 

 
• PDF-rapporter på klubb och distriktsnivå. Finns en del rapporter som kanske aldrig används, 

Annika ber att IT-samordnarna kollar upp detta inom sina klubbar. 

• Kontaktformuläret. På den publika hemsidan finns kontaktformulär dels längst ner på sidan 

och dels under Här finns vi som då heter Bli Medlem. Vi vill att fältet för avsändarens 



mailadress ska bli tvingande. 

 
Alla dessa inskickade meddelanden går till vår webmaster Elisabeth som sedan skickar dem 

vidare till respektive klubbs president. (Kommer även en del skräpmail till henne som hon då 

raderar utan vidare åtgärd.) Annika kontrollerar också med 100 procent vad det skulle kosta 

att få dessa mail som skickas om att bli medlem direkt till IT-samordnaren på distriktsnivå. 

 

• Internationella IW-sidan 

Vi tittade på deras nya hemsida och gick igenom var man hittar inloggningen till Directory 

bland annat. Visar sig att de flesta inte längre har kvar sina inloggningsuppgifter och således 

inte kan vare sig titta på eller ändra uppgifterna där, i år har Annika försökt gå inom 

uppgifterna och rätta upp dem där så inte gjorts. Annika har skrivit till deras administratör 

Elaine och bett om lista över våra användarnamn och lösenord, men inte fått något svar. 

Kommer nu skriva igen till deras nya administratör och be om det igen. 

 

• Vad ska vi ha på våra distrikts hemsidor 

Vi diskuterade om det ska finnas något bestämd linje eller om var och en får lägga ut det som 

de tycker är viktigt. Många har sina klubbars program liggande där men andra har det ganska 

tomt. Här kom vi nog fram till att vi tittar på varandras sidor och väljer ut det som vi tycker 

verkar passa oss själva. Vi har ju alltid möjlighet att ta kontakt med varandra och få råd och 

tips. 

 

• Bildhantering 

På siddelen kan vi ändra storlek på bild direkt i systemet genom att klicka på bilden och 

ändra, men när vi ska lägga in en profilbild på en medlem finns inte denna funktion. Annika 

kontaktar 100 procent och ber om prisuppgift att få till den möjligheten. 

 

• GDPR 

Diskuterades hur viktigt det är med att samla in papper på att medlem godkänt att ha sina 

uppgifter med i registret. Annika försöker förklara att det viktigaste är att vi har bevis på att 

medlemmen gett sitt medgivande till att du som administratör har bockat i rutan i systemet 

om inte medlemmen själv gjort det. IT-administratör på klubbnivå är ansvarig för att hålla 

ordning på alla klubbens medlemmars godkännande. IT-administratör på distriktsnivå är 

ansvarig för att hennes klubbars IT-administratörer har godkänt sitt ansvar som IT-



administratör, se blankett under Bibliotek på hemsidan. Innan hon godkänt detta ska hon 

inte få behörighet att ändra i klubbens medlemsregister eller använda mailfunktionen där. IT-

samordnare på Rådsnivå ansvarar för att IT-administratör på distriktsnivå har rätt behörighet 

och godkänt ansvaret. 

 

• IT-samordnare, webbredaktör och matrikelansvarig 

VI kom överens om att skicka in en motion om att i fortsättning få ändra dessa funktioner till 

att kalla dessa för IT-administratörer. Att det inom varje distrikt och varje klubb kan finns en 

eller helst två medlemmar som innehar funktionen som IT-administratör. På rådsnivå där 

uppgifterna för dessa är lite annorlunda bör vi dock behålla funktionerna.  

 

 

I år hade vi inte något fast program att gå efter utan de flesta av deltagarna är redan väldigt duktiga 

på hur man arbetar i systemet. Detta gjorde att mycket av tiden användes till att bilda nätverk mellan 

deltagarna och till diskussioner kring hur man bäst löser problem.  Tror att det här är en mycket viktig 

chans för våra deltagare att få sitta ner och diskutera detta sinns emellan då i alla annars jobbar 

väldigt självständigt. 

 

Avesta 2018-08-20 

 

Annika Ahlqvist 

IT-samordnare  

 

 

 

 

 

 

 

 


